

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ա. Ա. Գոլդբերգ, Ա. Է. Երեմենկո, Ի. Վ. Օստրովսկի. Լիովին ռեգուլյար աճի ամբողջ ֆունկցիաների գումարի մասին	3
Ֆ. Ա. Շամոյան. Շրջանում անալիտիկ և մինչև եզրը աճող ֆունկցիաների զերոների մասին	15
Ս. Ռ. Մալխազյան. Մի դիֆերենցիալ հավասարման լուծումն ըստ փոքր պարամետրի վերլուծման	29
Ռ. Ա. Ալիխանյան. Դիրիխլեի արտաքին խնդիրը L_1 -ում երկրորդ կարգի էլիպտական տիպի հավասարման համար	39
Ռ. Լ. Շաքհադյան. Ընդհանուր եզրային խնդիր անվերջ թվով անկախ փոփոխականներով բարձր կարգի էլիպտական տիպի հավասարումների համար	49
Է. Կ. Դիլանյան. Երկու հետևանք H_p դասի ֆունկցիաների համար երկու հաստատունների մասին թեորեմից	65

СОДЕРЖАНИЕ

А. А. Гольдберг, А. Э. Еременко, И. В. Островский. О сумме целых функций вполне регулярного роста	3
Ф. А. Шамоян. О нулях аналитических в круге функций, растущих вблизи границы	15
С. Р. Малхазян. К вопросу о разложении по малому параметру решения одного дифференциального уравнения	28
Р. А. Алиханян. Внешняя задача Дирихле с данными из L_1 для эллиптического уравнения второго порядка	39
Р. Л. Шахбадян. Общая красная задача для уравнения эллиптического типа высокого порядка с бесконечным числом независимых переменных	49
Э. К. Диланян. Два следствия из теоремы о двух постоянных для функций класса H_p	65

CONTENTS

A. A. Goldberg, A. E. Eremenko, I. V. Ostrovskii. On the sum of the entire functions of perfectly regular growth	3
F. A. Shamotan. On zeros of functions analytical in the disc and growing near its circumference	15
S. R. Malkhazian. On the decomposition by a small parameter of the solution of a differential equation	28
R. A. Alikhantian. The exterior Dirichlet problem with L_1 data for second order elliptic equations	39
R. L. Shakhbadian. General boundary problem for high order equations of elliptic type with infinite number of independent variables	49
E. C. Dilantian. Two corollaries of the theorem about two constants for functions of H_p class	65